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柜，总有一款你需要 假如，没有办公桌，你能办公吗？不能。
但假如，没有办公柜，你还能工作吗？答案可能是：能。
然而，就像漂亮衣服总需要包来搭配，不仅收纳更加提升品质。
有柜子搭配的办公空间，让你收纳有序，时刻浸润在办公幸福里，
文件柜系统，多款柜子，多功能储物。
收纳杂乱文件，整理衣物，浏览书报，整洁茶台，洽谈随心自在……
符合标准办公配置的高矮尺寸，有利组合、分隔空间，
因为极致追求整洁有序，总有一款柜子你需要。

Cabinet Family, One-Stop Solution to Your Needs

You cannot just sit in the office without an office desk, but an office cabinet is less necessary. However, the 
pursuit of staff well-being calls for well-organized storage, just like beautiful clothes need matching bags. File 
cabinet family comes in various types with multiple storage ways. With it, say goodbye to the cluttered office, 
no messy documents and no clothes here and there, just enjoy reading, tasting tea or free chat in clean and 
neat surroundings.
Various standard heights of cabinets can be used as a combiner or separator of office space. Our devotion to 
neatness and order endows our cabinets with extraordinary versatility.
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1956mm

858mm

1668mm

808mm

1202mm

750mm

1100mm

450mm
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1956mm

1956mm 高度，适应标准层高。开放式间隔，放饰品提升品质，抬头
即见与会留影，回味长存，审批文件，会务文件，个人储物……分类有
序规整，如办公助理常伴。

The file cabinets of 1956mm are suitable for the standard storey height, 
and designed with open-plan display shelves, the file cabinets are 
the perfect place for decorations and photo of the brilliant moment, 
unconsciously arousing certain memories. Whether it is to-be-approved 
file, conference material, or personal items, all items can be classified and 
well organized 
in our file cabinets. M Cabinet, your full-time assistant.

分类有序，如助理常伴
Well-organized, thoughtful like an assistant
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扪布柜面，14 种色彩可选伴
14 colors of upholstery, waiting to express your own style

细密扪布上色，赋予空间温润，自由色彩搭配，增添空间活力，
无限续拼配置，满足不同需求，职员共享储物，空间井然有序。

With fine colored upholstery, the cabinet endows the space with mildness and gentleness. Free color 
collocations liven up the whole space effortlessly, and the infinite extended cabinet collocations cater 
to various space needs. The large storage space allows it to be shared by staffs without breaking its 
neatness and order.

1956mm
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1956mm

开放 / 私密式收纳，随心
Open/private storage, making storage convenient and easy

柜门选配，分割五层空间，开放收纳，来客自取自足，私密收纳，对内整洁储物。360mm
标准文件夹尺寸，公共区域，彰显便捷应用。

The colorful cabinet doors perfectly separate open and private storage space. The open shelf allows 
visitors to help themselves without cautiousness, while the private storage ideally creates a neat 
and tidy environment for the office. The size of each shelf unit ideally fits 360mm standard folders, 
ensuring convenience in common areas.
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1956mm

文件柜变身衣柜，推拉式衣杆，像家一样，因生活而工作。

A file cabinet? A closet! With a push-pull cloth rack, your office becomes your 
home. Make your work a better part of your life.
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1956mm

密码锁柜，私人收纳空间
Coded lock cabinet strengthens your privacy

精简式密码锁，三步设密，手动钥匙，防止忘记密码，私人物品收纳首选。中间一层，
10 种颜色可选，打破单一，点亮空间氛围。

The coded locks have simple mechanism, setting a password only needs three 
steps. Further equipped with a key in case of forgetting the password, it is your 
first choice for private storage. With free selection of 10 colors, the middle layer 
can be customized to lighten the space.
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1668mm

Large storage  Smart cabinet

1668mm 高度，16 隔小空间收纳，12 个可移动层板，自由调控间隔大小。
灰玻璃装饰柜门，交错于木的纹理间，让视觉更添亮点。

多收纳 大智慧

The open section has a height of 1668mm and is designed with 12 mobile 
plates creating 16 separate grids for your free storage arrangement. 
Stylish grey glass door blended with wood grain pattern, adding more 
aesthetics to the space.
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1668mm

选配木纹色增加温润感，温馨办公。公共空间放文件，有序激增效率。

Optional wood stain color adds a sense of warmth and mildness to your office. Placing files in 
common areas, an ordered environment can better trigger high efficiency.
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1202mm

双面设计，随看随学
Newspaper Cabinet

工作压力大，一本书，撷取灵感，即可放松心情。
书报柜，1202mm 高度，书报杂志分层陈列，
60mm 挡板，拿取自由方便，提升办公知识学
习氛围，随时了解时政潮流。

Read a book to relax yourself and get some 
inspiration from stressful work. The 1202mm 
newspaper cabinet with 60mm high panel 
creates convenience and enhances office 
learning environment for keeping abreast of the 
trend.
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1100mm

四种尺寸，桌面大小按需选
Four sizes of tables for multiple occasions

1100mm/1202mm 高度，坐站健康交流，400mm/800mm 宽度选择，充
分利用空间。拼接延展桌面，体验吧台式洽谈时光。

The 1100mm/1202mm-tall cabinet is perfect for healthy sit-or-stand conversations. 
400mm/800mm width let you fully make use of the space. Extend your tabletop and enjoy 
relaxing chatting time.
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1100mm

隐藏走线，为每一次交流保持时刻美观。

The concealed cable-routing system helps it to keep its all-time neatness and beauty.

储物洽谈柜，收纳办公双赢

Negotiation cabinet with a storage 
function, a win-win in working and 
storage

 

双门推拉储物柜，360mm 均分 6 格收纳，国标 5 插孔线盒设计，
促进洽谈持续高效。

The 360mm-high double-sliding-door storage cabinet is divided 
evenly into 6 parts. Equipped with a GB standard three-plug socket 
outlet, it will ensure constant power supply for your negotiation.
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858mm

“柜”矩办公，茶水柜文件柜，一应俱全。

开门，有容乃大 !
打开柜门，文化气息扑面而来。柜内物件有序收纳，透
过朦胧的玻璃，发现隐约之美。

Imagine a workplace with all kinds of cabinets. Tea cabinet, file cabinet…Everything needed is ready.

Open the Door, for Greatness Lies in Capacity!
Open the cabinet door to be breezed by the cultural ambience. 
Objects in the cabinet are well organized with the cover of misty 
glass presenting as hazy moonlight.

858mm 高度文件柜。灰玻璃装饰，私密 / 开放间
隔收纳，空间隔断组合，通透而不疏远。

With a height of 858mm and open/enclosed cubic 
storage space, this file cabinet decorated with grey 
glasses can be used as a partition of office space 
without blocking communication between colleagues.
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808mm

茶水间人员流动繁多，物品急需归类整洁。抽屉与柜面结合，
不规则开放式间隔，使用便捷，台面挡板设计，茶罐小物不易
滑落。

People come and go in the tea room. A space for organizing and 
storage is thus urgently needed. The combination of drawers and 
cabinet surface and the irregular open cells make the organizing 
work much easier. The barriers around the cabinet top will always 
protect things on it from falling.

26 27



750mm

40mm 梯形通用柜脚，高低可调节，确保地面不平整时柜面稳定。

40mm height-adjustable tapered feet will guarantee the stability of the cabinet even when the 
ground is uneven.

750mm 柜面高度，与标准办公桌持平。

The 750mm-high cabinet is of the same height as a standard office desk.
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可坐式活动柜
Movable cabinet that is good to sit on

65mm 柔软坐垫，左右可移动，5 个万向轮支撑，稳固
而便捷，坐聊随心，办公桌临时讨论必备。

65mm soft cushion, could be moved left and right as needed; 
5 omni-directional castors, make the cabinet flexible and 
steady; this cabinet is good to sit on when having a little chat 
or a quick meeting.

450mm

30 31



整洁空间，总能收获一份好心情。

Organized space, wonderful day.
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精湛工艺，办公小惊喜
Meticulous techniques, a surprise in your office

扪布与板木交融，温润空间体验；无缝贴边工艺，抽屉、柜门表里如一；796mm*396mm 置物盘，养花收纳皆可，如家般收获办公幸福。

The combination of wood and fabric gives it a soft touch. The seamless binding techniques make the drawers and doors the same outside and inside. The 
796mm*396mm tray is suitable for storage and growing plants, making your office as sweet as your home.
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DGGNBL/R-2 DG2A-2

DGZJT

DG2B-2DG4L/R-2

DG3A-2

DGYMB-2

DG3B-2

W800*D400*H450(mm)

W400*D470*H641(mm)

W1200*D450*H600(mm)

W400*D470*H641(mm)

W1200*D450*H600(mm) W400*D470*H539(mm)

W460*D294*H140(mm)

W400*D470*H539(mm)

DG10-2DG89-2 DG10-2DG11-2 DG11-2
W1200*D600*H423(mm)
W1400*D700*H423(mm)

W1200*D400*H1202(mm) W600*D600*H423(mm)

DGTP-2DGRB-2
W796*D396*H85(mm)W400*D365*H65(mm)

W2400*D1200*H1100(mm) W1800*D800*H1100(mm)
W1600*D800*H1100(mm)

S-77 S-53

文件柜

活动柜

DG64-2

DG75-2S/M

DG81-2

DG87-2F/M

DG96-2

DG65-2

DG76-2F/M

DG83-2

DG88-2

DG71-2

DG77-2F/M

DG84-2F/M

DG90-2

DG51-2

DG73-2

DG78-2

DG85-2S/M

DG92-2

DG52-2

DG74-2

DG79-2

DG86-2F/M

DG94-2

实色油漆 Solid Wood Paint

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in 
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。

TM-CI 

Matte whiteMorandi 
green

TM-CI30B

S-43

TM-CI62B

TM-CI35B

TM-CI80B TM-CI81B

莫兰迪绿 亚光白色TM-CI10B

TM-CI82B

TM-CI21B

S-10C

TM-CI83B

TM-CI42B

S-37 S-66 S-57 S-29S-59 S-83 S-84

TM-CI27B

TM-CI50B

TM-CI29B

S-56

TM-CI60B

W2016*D400*H1668(mm)

W800*D400*H750(mm)

W1212*D400*H750(mm)

W1200*D400*H1202(mm)

W800*D400*H1614(mm)
W800*D400*H1966(mm)

W2414*D400*H1668(mm)

W1200*D400*H750(mm)

W1412*D400*H750(mm)

W1200*D400*H1202(mm)

W1578*D400*H1614(mm)
W1578*D400*H1966(mm)

W1578*D400*H858(mm)

W1200*D400*H750(mm)

W800*D400*H1202(mm)

W1200*D400*H1202(mm)

W2356*D400*H1614(mm)
W2356*D400*H1966(mm)

W2000*D400*H858(mm)

W1200*D400*H750(mm)

W800*D400*H1202(mm)

W1200*D400*H1202(mm)

W800*D400*H750(mm)

W1200*D400*H750(mm)

W1200*D400*H1202(mm)

W800*D400*H1614(mm)
W800*D400*H1966(mm)

材质 Material

DG97/A-2
W796*D400*H1956(mm)
W389*D379*H1956(mm)

DG98/A-2
W796*D400*H1956(mm)
W783*D379*H1956(mm)

洽谈桌 茶几

软包垫 / 托盘茶水柜

DG61-2DG63-2 DG62-2
W816*D400*H808(mm)W1669*D400*H808(mm) W1050*D400*H808(mm)

产品参数 Specification

扪布上门板DGMM-2
W774*D770*H18(mm)
W774*D1122*H18(mm)

DGKM-2 扪布上门板
W774*D770*H18(mm)
W774*D1122*H18(mm)

DGMM-2 扪布下门板
W774*D670*H18(mm)
W774*D770*H18(mm)
W774*D1122*H18(mm)

DGKM-2 扪布下门板
W774*D670*H18(mm)
W774*D770*H18(mm)
W774*D1122*H18(mm)

DGLM-3 铝框玻璃门板
W774*D670*H22(mm)
W774*D770*H22(mm)
W774*D1122*H22(mm)

DGBM-2 玻璃板式门板
W774*D670*H18(mm)
W774*D770*H18(mm)
W774*D1122*H18(mm)

Filing + Storage

门板（可选配） Cabinet Door (optional)

Mobile Cabinet

Tea Sideboard

 Coffee TableOccasional Table

Pad / Tray

主推色  Main Color 可选色  Optional Color
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